Jade Ismailia Kindergarten

Jade has pioneered Egypt's textile and ready-made garment sector by establishing a legal kindergarten within its factory premises, exclusively for the benefit of its workers. This initiative eliminates the need for transport, allowing mothers to bond with and visit their children during working hours.

The kindergarten, fully compliant with legal regulations, provides a safe and nurturing environment for toddlers and young children aged 6 months to 6 years. Since its inception, it has served 285 children and can accommodate up to 300 at a time. Services include meals, educational activities, rest periods, and social interaction.

In 2021, a new branch opened in the Ismailia factory with a capacity of 300 children, adhering to national and international regulations. Recognized by the Ministry of Education, Jade Kindergarten offers a curriculum focused on personal and social development.

With a dedicated team of teachers and caregivers, the kindergarten aims to enhance children's abilities and mindsets through practical learning experiences and active participation. 

روضة چيد تكستايل الاسماعيليه

قامت شركة چيد تكستايل الرائدة في قطاع النسيج والملابس الجاهزة في مصر بإنشاء روضة أطفال داخل مقر المصنع، مخصصة لابناء العاملين بالمصنع فقط. هذه المبادرة تقضي على الحاجة للنقل من العمل، مما يسمح للأمهات بالتواصل مع أطفالهن وزيارتهم خلال ساعات العمل.

توفر الروضة، التي تتوافق تماماً مع اللوائح القانونية، بيئة آمنة ومناسبة  للأطفال الصغار الذين تتراوح أعمارهم بين 6 أشهر و6 سنوات. منذ إنشائها، خدمت الروضة 285 طفلاً ويمكن أن تستوعب حتى 300 طفل في وقت واحد. تشمل الخدمات وجبات الطعام، الأنشطة التعليمية، فترات الراحة، والتفاعل الاجتماعي.

في عام 2021، تم افتتاح فرع جديد في مصنع الإسماعيلية بسعة 300 طفل، وفقاً للوائح الوطنية والدولية. ومعترف بها من قبل وزارة التربية والتعليم، تقدم روضة چيد منهجاً يركز على التطور الشخصي والاجتماعي.

بفريق مخصص من المعلمين ومقدمي الرعاية، تهدف الروضة إلى تعزيز قدرات وعقليات الأطفال من خلال تجارب تعلم عملية ومشاركة نشطة.
